
Ugibanja o skupščini Luke: bo ali jo bodo preklicali

Nadzorniki Luke
še šestič "zadnjič"?

Kdo ve, če so se nadzorniki Luke včeraj trepljali po rami,
češ, to pa je bila zadnja seja nadzornega sveta v sedanji
postavi. V zadnjem letu je bilo domnevno "zadnjih" sej
nadzornikov že pet; ali je bila včerajšnja res zadnja, pa je
odvisno od tega, ali se bodo delničarji Luke sestali na
skupščini in imenovali nove nadzornike ali ne.

KOPER � Sedanji nadzorni svet
Luke Koper, ki ga vodi Janez Požar,
je bil v zadnjem letu velikokrat na
nitki, tako da se je nabrala kar nekaj
domnevno "zadnjih sej". Ali so na-
dzorniki z včerajšnjo sejo zares
končali delo, bo znano danes. Za 13.
uro je namreč sklicana skupščina, ki
jo je zahteval Sod (ta je v vmesnem
obdobju med ukinitvijo Aukn in
ustanovitvijo državnega holdinga
prevzel upravljanje državnega pre-
moženja).

A dvomov, da jo bodo izpeljali, je
vse več. Kdorkoli bi že zastopal
državo, bi moral zastopati stališče,
ki bi ga potrdili v državnem zboru.
Tega pa ne bo, brez glasov države (ta
ima 51-odstotni delež) pa bo težko
predčasno odpoklicati stare na-
dzornike. Teoretično bi lahko
skupščino izpeljali tudi manjšinski
delničarji, vendar mnogi menijo, da
to ne bi bila prava pot, morda bi si

Luka nakopala morje težav. Ma-
njšinski delničarji bi tako lahko, de-
nimo, odpoklicali stare nadzornike
in imenovali nove, ki pa bi postavili

novo upravo. Ko bi bili zastopniki
države spet oboroženi z glasoval-
nimi pravicami, bi se zgodba najbrž
začela znova: odpoklic zadnjih na-
dzornikov, imenovanje novih, nova
uprava, odpravnine ...

Mnogim se zdi ta scenarij malo
verjeten; če bodo torej skupščino

Luke preklicali, včerajšnja seja na-
dzornikov, ki se jim mandat sicer
izteče julija, ni bila zadnja. Kljub
temu pa so postorili vse, da se
morebitnemu novemu nadzorne-
mu svetu, če ga bodo danes ime-
novali, ne bo treba ukvarjati z
"njihovimi" zadevami. Na seji so
tako potrdili letno poročilo in zu-
nanjega revizorja.

Če pa skupščine ne bo in bodo
stari nadzorniki še ostali, se bodo

vnovič srečali na seji v drugi po-
lovici aprila. Morda bo tedaj na
dnevnem redu tudi prodaja deleža v
Adriafinu (ta je, denimo, večinski
lastnik Vinakopra); ta točka je bila
že na dnevnem redu včerajšnje seje
in tudi nekaj prejšnjih sej, a so jo
umaknili. SONJA RIBOLICA

Po predlogu AUKN bi na skupščini odpoklicali šest nadzornikov -
Janeza Požarja, Bojana Branka (ta je zdaj začasni predsednik uprave
Luke), Marka Simonetija, Jordana Kocjančiča, Tomaža Možeta in
Sabino Mozetič. AUKN je za nove nadzornike predlagala Nikolaja
Abrahamsberga, Igorja Maherja, Roberta Srabotiča, Marka Koc-
jančiča, Bredo Filipovič in Ireno Troha Andrejašič. Mestna občina
Koper je kasneje predlagala, da se za članico nadzornega sveta
ponovno potrdi predsednico občinske uprave Sabino Mozetič.
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